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Abstract (en)
[origin: WO8700199A1] A process for enhancing chemical reactions comprising the steps of providing a fibrous base (36), introducing a high area
inorganic material on the fibrous base (36), absorbing the high area inorganic material into the fibrous base (36) to form a treated fibrous base (36),
introducing a slurry of microbes, enzymes or catalytic metals into the treated fibrous base (36), adhering or entrapping the microbes, enzymes or
catalytic metals on the treated fiboous base (36), and contacting a chemical solution with the microbes, enzymes or catalytic metals adhered to the
treated fibrous base (36) for producing an enhanced reaction between the chemical solution and the microbes, enzymes or catalytic metals and an
apparatus (10) for carrying out the process.

Abstract (fr)
Un procédé de promotion de réactions chimiques comprend la formation d'une base fibreuse (36), l'introduction d'un matériau inorganique à
grande surface sur la base fibreuse (36), l'absorption du matériau organique à grande surface par la base fibreuse (36) de façon à former une base
fibreuse traitée (36), l'introduction d'une boue de microbes, d'enzymes ou de métaux catalytiques dans la base fibreuse traitée (36) et l'adhésion
ou le piégeage des microbes, des enzymes ou des métaux catalytiques sur la base fibreuse traitée (36). On met une solution chimique en contact
avec les microbes, les enzymes ou les métaux catalytiques collés à la base fibreuse traitée (36) afin de produire une meilleure réaction entre la
solution chimique et les microbes, les enzymes ou les métaux catalytiques. L'invention concerne également un appareil (10) utilisé pour appliquer le
procédé.
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